

Directie Leefmilieu

vergadering van
14 februari 2017

Eerste Commissie - Verslag van de vergadering

aanwezig:

Voorzitter:
D. Otte

kenmerk
betreft

M00/eerstecommissie/14-02-17

Eerste Commissie – Grondgebonden materies

Ondervoorzitter:

B. Diependaele

De voorzitter opent om 18.04 uur de vergadering.

Secretaris:

N. Van Duyse

OPENBARE ZITTING

Gedeputeerden:

G. Versnick, P. Hertog

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van de 1^{ste} commissie van 17 januari 2017

Effectieve leden:

A. Boels, A. Charlier, I.
De Bal, T. De Jonge, A.
Demuyt, F. Dhondt, S.
Herman, F. Liebaut, M.
Maenhout, L. Maes, L.
Peleman, S. Van Gucht,
A. Vervliet, A. Willems,
G. De Troyer -
provincieraadsvoorzitter

Het verslag wordt goedgekeurd.

2. Landbouw en Platteland
Koninklijke Maatschappij voor Landbouw en Plantkunde,
Gentse Floraliën vzw – budgetwijziging en vertegenwoordiging:
- Toekenning van een subsidie voor 2017
- Voordracht van de gedeputeerde bevoegd voor Landbouw en
Platteland als vertegenwoordiger in de Raad van Bestuur

Gedeputeerde Versnick verontschuldigt gedeputeerde Vercamer en geeft een samenvatting van het dossier.

Plaatsvervangers:

D. Alici, J. Van Duyse, R.
Franck, G. Zenner-De
Gryze, B. Blommaert

Raadslid J. Van Duyse vraagt of de subsidie hetzelfde bedrag is van de participatie die voorzien was. Gedeputeerde Versnick antwoordt dat qua budget er geen aanpassing is. Dhr. Van Duyse vraagt verder of het niet beter zou zijn om rond de subsidie voorwaarden te stellen, zoals een deel van de subsidie voor te behouden naar onderzoek van wat er is gebeurd.

Ambtenaren-technici:

M. Cromheecke, J.
Allaert, R. Barzeele, E.
Poelman, ambtenaar-
verslaggever, A.
Vliebergh

Gedeputeerde Versnick antwoordt hierop dat het hoe dan ook de bedoeling is om naar een deugdelijk bestuur te gaan met een grondige analyse van wat er fout is gegaan. De bedoeling is ook dat er later een statutenwijziging komt. Iedereen deelt ongetwijfeld de zorg om in deze organisatie te stappen om er terug een gezond vehikel van te maken.

Verontschuldigd:

A. Vercamer, J. Dauwe,
D. Buysse, M. De
Brouwer, R. Gillis

De heer Van Duyse beaamt dit en zegt dat hij dit eerlijk zal stemmen.

Dhr. Versnick voegt hieraan toe dat deze suggesties nog kunnen worden meegegeven in de raad. Gedeputeerde Vercamer zal daarop antwoorden.

./...

Raadslid Franck zegt dat er nog tijd is tot de volgende Floraliën. Het is ook pas de eerste keer dat het resultaat zó slecht is geweest. Dat moet onderzocht worden. Editie na editie is er goed resultaat geweest. Een aantal externe factoren was inderdaad niet te voorzien. Het ware dan ook niet slecht om een onderzoek te doen naar wat er is misgelopen.

Raadslid Van Gucht vraagt of het mogelijk is om te controleren wat er jaarlijks met de subsidie gebeurt.

Raadsvoorzitter mevr. De Troyer antwoordt dat dit staat in het reglement van 2005 inzake de controle op uitgaven van subsidies.

Gedeputeerde Versnick rondt het punt af en zegt dat collega Vercamer in de raad nog garanties zal kunnen geven op dat vlak. Graag kennisgeving aan dhr. Vercamer van de gegeven aandachtspunten.

3. Maatschappijen
POM Oost-Vlaanderen – vertegenwoordiging
werkgeversorganisatie Boerenbond Oost-Vlaanderen in de Raad van bestuur
Vervanging van Pieter Van Oost door Stijn De Roo

Geen vragen of opmerkingen.

4. Scheldemondraad - vertegenwoordiging
Aanduiding van een plaatsvervangend lid in vervanging van Marc De Buck

Geen vragen of opmerkingen.

5. Ruimtelijke planning
Witboek Beleidsplan Ruimte Vlaanderen – Consultatie
Kennisgeving beslissing Deputatie van 09 februari 2017

Gedeputeerde Versnick geeft uitleg van de krachtlijnen van het dossier.

Raadsvoorzitter mevr. De Troyer zegt dat in het Bureau is afgesproken dat op dit punt, niettegenstaande dit een kennisneming is, zal toegestaan worden dat er een discussie over zal gevoerd worden. Het advies van de VVP zal nog worden overgemaakt aan de raadsleden.

Raadslid Franck stelt de vraag, vermits dit een kennisneming is van een advies dat al is doorgestuurd, of de raadsleden aan het besluit in principe niets meer kunnen doen.

./...

Gedeputeerde Versnick antwoordt om niettemin daarover in de raad toch een goed debat te voeren en de resultaten hiervan alsnog aan de minister over te maken in het kader van de consultatie.

Raadslid Diependaele merkt op dat dit een witboek is, en dat er bijgevolg nog veel aanpassingen zullen op komen.

Raadslid De Bal vraagt zich af of er een zicht is op wat er gaat gebeuren met de gegeven aanbevelingen.

Gedeputeerde Versnick antwoordt dat het advies in een heel constructieve sfeer geschreven is, om de kansen groter te maken dat er rekening gehouden wordt met onze aanbevelingen. Tot nu toe zijn er echter nog geen signalen gegeven vanuit Vlaanderen.

Marc Cromheecke voegt nog toe dat dit een witboek is, en nog geen formeel beleidsplan. Dit plan zal sowieso nog in openbaar onderzoek komen, waarop de provincieraad zijn advies zal geven. Verder zijn er, naar het proces toe, het beleidsplan enerzijds en de beleidskaders anderzijds. De beleidskaders moeten nog verder vormgegeven worden. Daartoe heeft Vlaanderen al heel wat ambtelijke werkgroepen geïnstalleerd. Eigenlijk zien we nu alleen maar de aanzetten naar beleidsplannen toe, de eigenlijke uitvoering moet nog verder vormgegeven worden. Er worden ook nog beleidsfora georganiseerd. Eenmaal het beleidsplan er is, zullen we zien of er met onze bemerkingen rekening gehouden is of niet.

6. Leefmilieu

Omgevingsvergunning – dossiertaksen

Vaststelling van het reglement houdende de dossiertaksen voor het indienen van een aanvraag tot het bekomen of bijstellen van een omgevingsvergunning

Gedeputeerde Versnick verontschuldigt gedeputeerde Dauwe. Marc Cromheecke, Eddy Poelman, Raf Barzeele en Jan Allaert geven toelichting bij het principe van de omgevingsvergunning en de dossiertaksen.

Gedeputeerde Versnick stelt dat de presentatie wordt bezorgd aan de commissieleden samen met het verslag.

De omgevingsvergunning wordt een moeilijke operatie, daar we de nodige informaticatoepassingen niet tijdig aangeleverd krijgen van Vlaanderen. De deputatie heeft al haar bezorgdheid geuit naar de bevoegde ministers toe. Er is uitstel mogelijk voor de gemeenten, maar de provincies vallen daarvan tussen. De softwareleveranciers hopen te kunnen leveren tegen 23 februari, maar dat is niet zeker.

./...

Raadslid Franck vraagt om de presentatie in pdf-vorm aan de commissieleden door te sturen.

7. Toelichting internationale samenwerking: terugkoppeling missie Vietnam december 2016 en activiteiten "internationaal" voorjaar 2017 (bevoegdheid gedeputeerde G. Versnick)

Gedeputeerde Versnick becommentarieert het verslag van de missie naar Vietnam en geeft een toelichting bij de activiteiten die de komende maanden te gebeuren staan op het vlak van het internationaal voorjaar 2017.

Raadslid Franck stelt dat er een aantal hoge verwachtingen zijn. Dit zijn echter nog geen resultaten. Zijn er ook verwachtingen geuit n.a.v. vorige missies en welke resultaten zijn daar uit gekomen? Het zou interessant zijn om daar een follow-up van te krijgen.

Gedeputeerde Versnick antwoordt dat een aantal contracten zijn voortgekomen uit vorige missies. Een indicatie is dat een aantal bedrijven ook blijven meegaan met de missies.

Dhr. Franck wijst erop dat, in het kader van de opvolging, het interessant zou zijn om een aantal bedrijven die regelmatig meegaan, anoniem te bevragen naar verwachtingen en resultaten van de missies.

Astrid Vliebergh zegt dat er al indicaties voor resultaten zijn: bedrijven die melden dat als gevolg van gedane missies containers verscheept worden, dat missies salesverhogend werken, ... zijn concrete resultaten.

Raadslid Van Gucht vraagt of er steun komt vanuit andere provincies voor deze missies.

Gedeputeerde Versnick antwoordt dat de afspraak is gemaakt dat alle missies gemeld worden aan de deelnemers van de Vlaams-Nederlandse delta, zodat die bedrijven de mogelijkheid krijgen om te participeren. Momenteel is dit echter nog vrij embryonaal, op Vlaams niveau groeit dit al een beetje, maar we hebben nog geen Nederlandse bedrijven die deelnemen aan onze missies. De algemene idee is: laat ons elkaar versterken, niet tweemaal hetzelfde werk doen en bedrijven meer opportuniteiten geven om in meer regio's in die landen geïntroduceerd te worden.

8. Varia

Geen varia.

./...

De voorzitter sluit de vergadering om 18.57 uur.

Gent, 14 februari 2017

De secretaris

De voorzitter

Nicole Van Duyse

Dirk Otte

Ambtenaar-verslaggever

Eddy Poelman